
 

 

           ΟΡΘΗ  ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                               ΑΔΑ: 73ΚΧΩΗ3-5ΒΗ 

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ                      Αριθμ.  Πρωτ:  13965/04-07-2018   
ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ     
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
 

Από το πρακτικό της  11ης/2018 Τακτικής συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 137 

 

ΘΕΜΑ:  Συζήτηση και λήψη απόφασης περί αιτήματος της δημοτικής παράταξης «Πολίτες σε Δράση-

Οικολόγοι Πράσινοι» σχετικά με το πρόγραμμα του  ΕΣΔΝΑ:  Ανακύκλωση Χαρτιού στα Σχολεία. 
 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την  03η του μήνα Ιουλίου  του έτους 2018  ημέρα της εβδομάδας 

Τρίτη και ώρα 20:30 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. πρωτ  13648/29-
06-2018, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις  29-06-2018 και στον 

κ.  Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών βρέθηκαν 

παρόντα  τριάντα τρία  (33) ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας    
2 Ν. Καραγιάννης  11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη  

  
3. Ν. Δαουάχερ   12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-

Γεωργιάδη   

30. Φ. Θεοδωρακόπουλος  
 

4. Κ. Σταθάς   13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη   31. Ι. Κέντρης  
5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα        23. Ε. Ντηνιακός   32. Κ. Ασπρογέρακας   
6. Ε. Θερμού   15. Π. Κουβαράς   24. Δ. Τσατσαμπάς   33. Κ. Φουρλής   

7. Κ.Βορέας  16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου   

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος   

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά    

 

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

Ο  κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 
Μεταβολές:  
Α) Πριν τη συζήτηση των θεμάτων ο κ. Πρόεδρος εισηγήθηκε για την εκτός ημερησίας διάταξης συζήτηση των  εξής 

θεμάτων  ως κατεπείγοντα: 1.  «Έγκριση παράτασης προθεσμίας εκτέλεσης για την αποπληρωμή του έργου “ Δημιουργία 

Ιστορικού Λευκώματος της πόλης του Χαϊδαρίου”» 2. «Συζήτηση και λήψη απόφασης περί αιτήματος της δημοτικής 

παράταξης «Πολίτες σε Δράση-Οικολόγοι Πράσινοι» σχετικά με το πρόγραμμα του  ΕΣΔΝΑ:  Ανακύκλωση χαρτιού στα 

σχολεία. Το Δημοτικό Συμβούλιο- ομόφωνα-εγκρίνει την ένταξη των  θεμάτων, τα οποία  και θα αποτελέσουν  το 16
ο 
 & 

17
ο
  θέμα της ημερησίας διάταξης (Ν. 3852/2010 άρθρο 67 παρ.7). 

Β) Μετά από πρόταση του Προέδρου αποσύρεται -ομόφωνα- η συζήτηση και λήψη απόφασης του 4
ου

  θέματος 

ημερησίας διάταξης: 

Γ)Το ∆ηµοτικό  Συμβούλιο, έπειτα από πρόταση του Προέδρου,  αποφάσισε -οµόφωνα- την μεταβολή  στην αρίθμηση 

των θεµάτων της ημερήσιας διάτασης, ως εξής: το 17
ο
 σε  6

ο
, το 6

ο
 σε 7

ο
 ,το 7

ο
 σε 8

ο
 , το 8

ο
 σε 9

ο 
, το 9

ο
 σε 10 , το 10

ο
 σε 

11 ,  το 11
ο
 σε 12

ο
, το 12

ο
 σε 13

ο
, το 13

ο
 σε 14

ο
, το 14

ο
 σε 15

ο
, το 15

ο
 σε 16 & το 16

ο
 σε 17

ο 
. 

 
 
 



 

 

 
 
Αποχωρήσεις:  
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.  Α. Μποζίκας & κα Α. Σκαμπά, αποχώρησαν από την συνεδρίαση πριν τη  συζήτηση του 6

ου
 

(πλέον) θέματος της ημερησίας διάταξης. Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι  κ. Κ. Ασπρογέρακας & κα  Α. Γκανά-Ρηγάκη,  

αποχώρησαν από την συνεδρίαση  πριν τη συζήτηση  του 7
ου

 (πλέον) θέματος της ημερησίας διάταξης. Οι Δημοτικοί 

Σύμβουλοι κ.κ Ε.Ντηνιακός & Β. Καρατζαφέρης απεχώρησαν από την συνεδρίαση μετά τη ψήφιση του  16
ου

 (πλέον) 

θέματος.  

 

 Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, εισηγούμενος το 6
ο 

 θέμα της ημερησίας διάταξης, απηύθυνε το λόγο στον κ. 

Θ. Σπηλιόπουλο  Επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Πολίτες σε Δράση - Οικολόγοι Πράσινοι» ο οποίος 

ανέπτυξε και προφορικά το κείμενο του  υπ΄αριθμ. 13715/02-07-2018 αιτήματος σχετικά με τη συμμετοχή του Δήμου 

μας στο πρόγραμμα του  ΕΣΔΝΑ:  Ανακύκλωση Χαρτιού στα Σχολεία, το οποίο είχε τεθεί υπόψη των μελών του 

Σώματος.  

 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος απηύθυνε το λόγο στους Επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων και στους παριστάμενους 

Δημοτικούς Συμβούλους για να τοποθετηθούν επί του αιτήματος. 

Ακολούθως, το λόγο ζήτησε και έλαβε ο Δήμαρχος κ. Μ. Σελέκος, ο οποίος μεταξύ άλλων τόνισε: ο Δήμος μας ήδη 

εφαρμόζει σε συνεργασία με το ΙΤΥΕ “Διόφαντος, το Πρόγραμμα του Υπουργείου Παιδείας, Έρευνας και Θρησκευμάτων 

« Το Χαρτί του Μέλλοντός μας-Ανακύκλωση Χαρτιού στα Σχολεία». Με την πρωτοβουλία αυτή συμβάλουμε ουσιαστικά 

στην ευαισθητοποίηση και την αφύπνιση της οικολογικής συνείδησης  των μαθητών. Η παράλληλη εκτέλεση των 

δράσεων -προγραμμάτων στα σχολεία δεν θα επιφέρει την επιθυμητή απόδοση σε σχέση με τον  όγκο  χαρτιού καθώς με 

το πρόγραμμα που ήδη εφαρμόζει ο Δήμος σε  συνεργασία με το ΙΤΥΕ “Διόφαντος ο όγκος του χαρτιού που θα 

ανακυκλωθεί θα αντικατασταθεί με φωτοτυπικό χαρτί Α4 και θα εξοικονομήσει ένα σοβαρό κόστος για τις ανάγκες των 

Σχολείων μας. 

 

Οι παρατηρήσεις, θέσεις και προτάσεις των Δημοτικών Συμβούλων καθώς και του κ. Δημάρχου κατά την διάρκεια της 

συνεδρίασης, καταγράφονται πλήρως στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της 11
ης

 τακτικής συνεδρίασης Δ.Σ. 

 

Μετά το πέρας της αναφερόμενης διαδικασίας, ο κ. Πρόεδρος, κάλεσε τα μέλη του Σώματος να αποφασίσουν σχετικά.   

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο, 

 

Αποφάσισε κατά πλειοψηφία, τη μη συμμετοχή του Δήμου  στο πρόγραμμα του  ΕΣΔΝΑ  δεδομένου ότι,  ήδη υλοποιείται 

στον Δήμο μας σε συνεργασία με το ΙΤΥΕ “Διόφαντος”, το Πρόγραμμα του Υπουργείου Παιδείας, Έρευνας και 

Θρησκευμάτων « Το Χαρτί του Μέλλοντός μας-Ανακύκλωση Χαρτιού στα Σχολεία», το οποίο έχει και ανταποδοτικά 

οφέλη για τον Δήμο, ως εκ τούτου είναι υπερβολή να λειτουργήσουν παράλληλα δύο προγράμματα του ιδίου 

αντικειμένου.   
 

Υπέρ της πρότασης ψήφισαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.  Θ. Σπηλιόπουλος, Ε. Ντηνιακός, Β. Καρατζαφέρης, Κ. 

Ασπρογέρακας, Ε. Γεωργιάδη & Α. Γκανά –Ρηγάκη. 

 

 

                                                                    Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ   ΤΑ ΜΕΛΗ 
                  (Υπογραφή)           (Υπογραφή)           (Υπογραφές) 
 
Ακριβές Αντίγραφο 
Χαϊδάρι  04-07-2018 
Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 
 
 
ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


